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Sprawozdanie z działalności
Prezydium Rady Rodziców

w roku szkolnym 2018 / 2019

W  roku  szkolnym  2018  /  2019  odbyły  się  dwa  zebrania  Rady  Rodziców:
15 października 2018 r. oraz 30 maja 2019 r. Na jednym z nich była obecna Pani Dyrektor
Grażyna Wach.
Prezydium  Rady  Rodziców  spotykało  się  sześć  razy,  z  czego  dwa  spotkania  odbyły  się
w obecności pani dyrektor. 

Prezydium  Rady  Rodziców  w  roku  szkolnym  2018  /  2019  prowadziło  następującą
działalność:

 Stworzono nową bazę danych rodziców – przedstawicieli klas, co znacznie ułatwiło
komunikację między rodzicami działającymi w Radzie Rodziców.

 Opiniowano  oceny  dorobku  zawodowego  nauczycieli  ubiegających  się  o  stopnie
awansu zawodowego.

 Opiniowano nowe regulaminy szkoły oraz Punktowy System Oceniania Zachowania,
który rozesłano wszystkim trójkom klasowym celem wnoszenia uwag.

 Przyjmowano podania od komisji przedmiotowych w sprawie dotowania konkursów
oraz materiałów dydaktycznych.

 Uchwalono preliminarz na rok szkolny 2018 / 2019  oraz zatwierdzono sprawozdanie
finansowe za rok 2017 / 2018.

 Organizowano na bieżąco zaopatrzenie gabinetu pielęgniarki szkolnej.
 Monitorowano i interweniowano u dyrekcji w sprawie skarg rodziców na nauczycieli,

panią pielęgniarkę oraz panią sprzątającą.
 Zajmowano się drobnymi, bieżącymi sprawami takimi jak udział w uroczystościach

szkolnych,  (inauguracja  roku  szkolnego,  Dzień  Edukacji  Narodowej,  uroczystości
zakończenia  klas  ósmych,  Gala  Wyróżnionych  Uczniów  oraz  zakończenie  roku
szkolnego), dostarczano faktury i rozliczenia z nauczycielami.

 Uchwalono nagrodę pieniężną w kwocie 500 zł  dla Absolwenta Roku wybieranego
zgodnie z regulaminem szkoły.

 Na bieżąco wysyłano komunikaty na stronę internetową szkoły.
 Dopingowano rodziców do aktywnego udziału w konkursie „Dzieciaki do Rakiet”.
 Interweniowano u Pani Dyrektor w sprawie postawienia stojaka na rowery.
 Interweniowano  u  Pani  Dyrektor  w  sprawie  przesunięcia  próbnego  egzaminu

ósmoklasisty dla klas siódmych.
 Dwukrotnie składano pismo do Rady Pedagogicznej Szkoły z prośbą o zmianę wag

z  przedmiotów  ścisłych  dotyczącą  sprawdzianów  podsumowujących  dany  rozdział
materiału z wagi 5 na wagę 3. 

 Z  10  %  wpłat  na  Radę  Rodziców  zakupiono  uczniom  wyróżnionym  czerwonym
paskiem kalendarze ucznia.
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